
Årsberegning 2021/2022 

Jeg vil starte beretningen med at fortælle lidt om arbejdet i bestyrelsen. 

Vi startede med at være 5 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. Her det sidste ½ år har 

vi reelt være 4 bestyrelsesmedlemmer og ingen suppleanter til møderne. Til sidst måtte 

Heinrich desværre også trække stikket. Så der har været nok at se til.  

Til gengæld har vi fundet sammen og fordelt opgaverne så godt det kunne lade sig gøre og 

så er der nogle opgaver som har måtte vente. 

Økonomien 

Vi har en meget sund økonomi, så det har været nemt at få det til at hænge sammen. 

Der er blevet brugt penge på styrkerummet, tilskud til sociale arrangementer på holdene, og 

materialer. 

Sponsorer 

Rune vil fortælle om det fantastiske arbejde med at få sponsorer til indkøb af nyt tøj til alle 

hold og træningsdragter til holdene. 

Cafeteriaet 

Det er lykkedes at finde et nyt cafeteriaudvalg. Det bliver så godt. 

Vi har været med på dyrskuet og st. Hestedag med at parkere biler. Dejligt at det er normale 

tider igen. Dog måtte vi spørge fodbolden om de kunne stille med nogle hjælpere på 

dyrskuet.  

Der blev holdt oktoberfest i november 2021. Her var vi også hjælpere og fik næsten 30.000 

kr. I indtægt derfra. Både juletræssalg og krudtsalget slog rekord igen.  

Håndboldudvalget 

Sidste år stod jeg og sagde at vi virkelig var udfordret på medlemstallet. På grund af corona 

var vi gået en del tilbage på medlemmer. Det er vi heldigvis ved at have indhentet. Det er 

især på børneholdene, at vi har fået en del nye medlemmer. Det er virkelig fedt. Men vi 

mangler stadigvæk en del ungdomsspillere og seniorerne er også blevet lidt færre. Dog ikke 

så meget at det er alarmerende. På tumlingene ses der stadigvæk en del udskiftning, men i 

år er det lykkedes at få en del af de små til at blive og være med på U5-7 mix. Det var et af 

vores mål, så super godt at det er lykkedes. Det skal det også gerne fremadrettet. 

Vores U15 piger er kommet i 2. div., så der begynder at ske noget på udvikling af vores hold. 

U10 drengene kører bare derudaf. De startede med at være 4 drenge. Nu er de 10 spillere, 

hvor nogle af dem er U11 spillere. Vores U10 piger er tilmeldt B rækken. Det bliver en 

lærerig periode for dem. Der er stor forskel på at spille i B og C rækken. Vi har fået et helt 

nyt U8 hold. De bliver også bedre og bedre. Det samme gælder U9 pigerne. Til gengæld 

kniber det på U13 årgangen. Der mangler spillere. Lige før vi skulle i gang med at spille 

kampe flyttede 5 U13 piger til HSG. Rigtig ærgerligt og en kæmpe udfordring. Men de seje 



U11 piger hjælper på holdet. U13 drengene er ikke tilmeldt turneringen lige nu. Vi håber det 

kan lade sig gøre efter jul. 

Herrerne fik vi rykket ned i serie 2. Det er godt for holdet. De er stille og roligt ved at bygge 

holdet op igen. Damerne har desværre mistet nogle spillere men til gengæld er der kommet 

5 U19 piger til, og de gør det rigtig godt. Så det tegner godt for fremtiden. Jeg håber på at vi 

kan blive så mange spillere, så vi kan få et OG hold. 

 

Håndboldfitness kører stadigvæk derudaf. Men der skal gøres noget mere for at få flere til at 

dyrke HF. Der bør være mange flere aktive HF. 

Vi har været i gang med at lave et styrketræningsrum. Alt var klar i september mdr., men så 

synes nogle unge mennesker at de skulle bryde ind i rummet og efterfølgende smadre døren 

flere gang. Så det er først her i december vi kommer i gang med at bruge det. Det er 

spændende hvor meget det vil blive brugt og om det vil gøre noget for spillernes fysiske 

tilstand. Der er flere herrer spillere som efterspørger det. 

På trænersiden er vi udfordret. Vi mangler trænere. Derfor har vi ikke været så aktive med 

at rekruttere flere spillere. Det er godt nok ærgerligt. 

Der har også været nogen udskiftning i trænerstaben. 

Ungtrænerakademiet er heller ikke kommet i gang igen efter coronatiden. 

Det er faktisk utroligt, at vi har kunnet holde gang i håndbolden, da der faktisk kun har 

været 1 person til at styre det. Det har været udfordrende, men vores trænere har taget 

ansvar og er en stor hjælp. Det skal I have tusinde tak for. 

PR. Og Kommunikation 

Michelle har styret det med hård hånd. Der er fuldstændig styr på vores kommunikation 

mht. diverse aktiviteter. Men der er nogle opgaver som ikke bliver lavet nu, da der også 

mangler nogle hænder til at varetage mere aktiviteter på vores sociale medier og så vil vi 

meget gerne lave portrætter af trænere, hold og spillere. Derudover kunne det også være 

super med nogle artikler i aviser m.m. 

 

Frivillige 

Det er svært at få folk til at arbejde frivilligt. Efter corona, tror jeg folk har fundet ud af at 

prioritere anderledes. Det udfordrer os når der skal findes folk til at hjælpe os ved diverse 

aktiviteter for at samle penge ind til at få det hele til at løbe rundt. Derfor er vi nok nødt til 

at tænke ind i at få mere hjælp fra andre afdelinger. Det gør selvfølgelig at der bliver færre 

penge til os.  

 

 



 

 

 

Endelig fik vi afholdt sidste hjemmekampdag. Det blev en kæmpe succes. Fantastisk at det 

kunne lade sig gøre igen. 

Fremtiden 

Der er mange ting som der skal tages fat i for at fortsætte vores fremgang. Men det kræver 

flere hænder til at tage nogle af opgaverne. Vi skal have lavet en oversigt over de opgaver 

der skal bruges hjælp til og hvad det indebærer. 

Vi vil rigtig gerne gøre noget mere for fællesskabet og fastholdelse og rekruttering af vores 

spillere. Det kan evt. gøres ved at få gang i stævnedeltagelse, flere fælles aktiviteter som 

f.eks. flere hjemmekampsdage med indløb og overnatninger på holdene.  

Der skal mere styr på håndbolddelen. Vi skal nu fokusere mere på at få gang i udvikling af 

håndbolddelen og få fyldt hullerne ud med hold i alle rækker. 

Vi har jo også fået en fantastisk besked om at halprojektet med stor sandsynlighed bliver til 

noget. Det giver nogle helt nye muligheder på sigt.  

 

Til sidst vi jeg gerne takke alle jer som har gjort et fantastisk stykke arbejde for vores 

fantastiske klub. 

Tak til Joen, Jørn og Heinrich, som har måtte trække sig for bestyrelsen og arbejdet for 

klubben. Lisa, Lasse, Henrik og Rune for at være med til at arrangere sidste 

hjemmekampdag og være med i cafeteriaudvalget. 

Allan og JP for at være med til at arrangere vores frivillige aktiviteter. De gør et kæmpe 

stykke arbejde for os. Det bør vi alle sammen huske at takke dem for.  

Resterne af den siddende bestyrelse, skal vi også huske at sige tusinde tak til. Vi har godt 

nok haft travlt, men også nået rigtig mange ting sammen, så tusinde tak for det.  

 


